

9 April 2025

To: Bahrain Bourse

Announcement of the Board of Directors Meeting to approve the Financial Results

With reference to the earlier announcement dated 2nd March 2025 regarding the date of the Board of Directors Meeting to approve the First Quarter Financial Results ended 31st March 2025 in which was advised before as the Board of Directors will meet on Wednesday 14th May 2025 at 10.00 am, Delmon Poultry Company B.S.C would like to advise that the new time is decided on Wednesday 14th May, 2025 at 11.00 am to discuss and approve the financial results of the period ended 31st Mar 2025

موعد إنعقاد إجتماع مجلس الإدارة لإعتماد البيانات المالية

السادة / بورصة البحرين

بالإشارة إلى الإعلان السابق بتاريخ 2 مارس 2025 بشأن موعد إنعقاد إجتماع مجلس الإدارة للموافقة على النتائج المالية للربع الأول المنتهي في 31 مارس 2025 والذي تم الإخطار به من قبل بان مجلس الإدارة سوف يجتمع في يوم الأربعاء الموافق 14 مايو 2025 في تمام الساعة 10.00 صباحاً ، تود شركة دلمون للدواجن أن تبلغكم بأن الموعد الجديد قد تم تحديده في يوم الأربعاء الموافق 14 مايو 2025 في تمام الساعة 11.00 صباحاً لمناقشة و إقرار البيانات المالية للربع الأول المنتهي في 31 مارس 2025.

Name	Alya Saeed Al Khayat	علياء سعيد الخياط	الإسم
Title	Board Secretary Compliance Officer	سكرتير مجلس الإدارة ضابط الحوكمة	المسمى الوظيفي
ختم الشركة Company Seal		التوقيع Signature	
Control Poulty Control Sign Sign Sign Sign Sign Sign Sign Sign			Ė









